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PROTOKÓŁ NR 20/2022 
z XX Sesji Rady Osiedla WOJSZYCE  

w dniu 8 grudnia 2022 roku. 
 

XX Sesja odbyła się w siedzibie Rady Osiedla, ul. Pawia 20 we Wrocławiu o godz. 19:00. 
 
Wszyscy Radni zostali powiadomieni e-mailowo oraz poprzez komunikator „WhatsApp”  
o zwołaniu Sesji Rady Osiedla Wojszyce. W momencie rozpoczęcia sesji w sali obecnych było 
14 Radnych (komplet) oraz 5 mieszkańców Wojszyc. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i sprawdzenie quorum (lista obecności). 
2. Zatwierdzenie porządku sesji lub zgłoszenie wniosków o jego zmianę i przeprowadzenie 

głosowania w tej sprawie. 
3. Procedowanie uchwał (dyskusja, podanie wniosków o zmianę projektu pod głosowanie, ustalenie 

ostatecznej wersji uchwały i poddanie pod głosowanie): 
a) Uchwała w sprawie poprawy komunikacji zbiorowej i rowerowej na Wojszycach celem 

zmniejszenia liczby aut i korków (wnioskodawca Agnieszka Dusza). 
b) Uchwała w sprawie ewentualnego przekazania paczek przygotowanych w ramach zadania 

społecznego Mikołajki 2022 na Osiedlu Wojszyce (wnioskodawca Elżbieta Pindral). 
c) Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania zadania społecznego w roku 2022 pn.  

Podchody Osiedlowe (wnioskodawca Zofia Czarna). 
d) Uchwała w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie 

przeniesienia siedziby Przedszkola nr 111 na ul. Asfaltową 6. (wnioskodawca Departament 
Edukacji). 

e) Uchwała w sprawie rozpoczęcia procedury pozyskania gruntów na cele budowy nowej placówki 
szkolno-przedszkolnej na Osiedlu Jagodno (wnioskodawca Marcin Ogrodnik). 

f) Uchwała w sprawie wyrażenia opinii do propozycji obwodów szkolnych zaproponowanych przez 
Departament Edukacji (wnioskodawca Marcin Ogrodnik). 

g) Uchwała w sprawie wyrażenia opinii do propozycji nowej linii autobusowej na Osiedlu Wojszyce 
(wnioskodawca Departament Infrastruktury i Transportu). 

h) Uchwała w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Ratajów (wnioskodawca Marcin Ogrodnik). 
i) Uchwała w sprawie podjęcia czynności poprawiających bezpieczeństwo na ulicy Ratajów 

(wnioskodawca Wojciech Herfurt). 
j) Uchwała w sprawie poprawy bezpieczeństwa na drogach współdzielonych przez pieszych, 

rowerzystów i samochody (wnioskodawca Agnieszka Dusza). 
4. Sprawy bieżące. 
- Notatka służbowa ze spotkania z mieszkańcami w sprawie ul. Ratajów. 
- Rezygnacja Przewodniczącej Zarządu Osiedla, konieczność przeprowadzenia wyborów całego 

Zarządu. 
5. Wnioski i interwencje mieszkańców w tym między innymi: 
- Wniosek mieszkańców ul. Oboźnej o wydzielenie jednej strony chodnika na miejsca parkingowe. 
- Wniosek o montaż dodatkowych zabezpieczeń i przejścia dla pieszych przy ul. Wierzyńskiego 

(Klasztorna).  
- Wniosek mieszkańca o usunięcie pojazdu stojącego parę lat przy Parku Wojszyckim. 
6. Zapytania radnych i wolne wnioski. 
7. Wnioski dotyczące protokołu z poprzedniej sesji i jego przyjęcie. 
8. Zamknięcie obrad. 

 



2 
PROTOKÓŁ NR 20/2022 

z Sesji Rady Osiedla Wojszyce w dniu 8 grudnia 2022 roku 
  

Ad 1. Przewodniczący Rady Osiedla stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sali jest 14 Radnych, 
a to oznacza, że jest wymagane kworum do podejmowania uchwał.  
 
Ad 2. Zatwierdzono (jednogłośnie) zmianę porządku obrad (3 wnioski) poprzez dodanie  
2 uchwał i przesunięto (pkt. 4 tj. wybór Zarządu) na dzień 22 lub 23 grudnia br. 
 
Ad 3. Po dyskusji i uwzględnieniu wniosków przyjęto lub nie przyjęto uchwały: 
 

a) Uchwała w sprawie poprawy komunikacji zbiorowej i rowerowej na Wojszycach celem 
zmniejszenia liczby aut i korków. Po długiej dyskusji na temat tej uchwały Radni 
głosami 3 „za”, 5 „wstrzymujących” i 6 „przeciw” odrzucili tę uchwałę z wnioskiem  
o poprawę poprzez przepisanie poszczególnych punktów w odrębne uchwały. 
 

b) Uchwała w sprawie ewentualnego przekazania paczek przygotowanych w ramach 
zadania społecznego Mikołajki 2022 na Osiedlu Wojszyce. Po dyskusji na temat tej 
uchwały Radni głosami 5 „za”, 8 „przeciw” i 1 „wstrzymujący” odrzucili tę uchwałę. 
 

c) Uchwała nr XX/124/22 w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania zadania 
społecznego w roku 2022 pn.  Podchody Osiedlowe. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. 

 
d) (zmiana kolejności z pkt. e z porządku obrad) Uchwała nr XX/125/22 w sprawie 

rozpoczęcia procedury pozyskania gruntów na cele budowy nowej placówki szkolno – 
przedszkolnej na Osiedlu Jagodno. Uchwała została przyjęta głosami 11 „za”.  
3 Radnych „wstrzymało” się od głosu. 

 
e) (zmiana kolejności z pkt. d z porządku obrad) Uchwała nr XX/126/22 w sprawie 

wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie przeniesienia siedziby 
Przedszkola nr 111 na ul. Asfaltową 6. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

f) Uchwała nr XX/127/22 w sprawie wyrażenia opinii do propozycji obwodów szkolnych 
(opinia negatywna) zaproponowanych przez Departament Edukacji. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. 

 
g) Uchwała nr XX/128/22 w sprawie wyrażenia opinii (obie opinie negatywne)  

do propozycji nowych linii autobusowych na Osiedlu Wojszyce. 
- W sprawie trasy autobusu „N”: 3 Radnych „za”, 5 Radnych „wstrzymało” się od głosu, 
„przeciw” tej linii zagłosowało 6 Radnych,  
- W sprawie krótkiego autobusu z Jagodna do ronda Bednarza: nikt z Radnych nie 
zagłosował „za”, 12 Radnych „wstrzymało swój głos”, 2 Radnych nie oddało w tym 
punkcie żadnego głosu.  

 
Od tego momentu na sali pozostało 13 Radnych. 
 

h) Uchwała nr XX/129/22 w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Ratajów. 
Przewodniczący Rady Osiedla poinformował Radę o swojej prywatnej inicjatywie 
zbierania podpisów pod petycją do WIM-u w sprawie zniesienia znaku i przesunięcia 
wysepek na część Ratajów, która jest bez chodników.  
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Poinformował również, że przygotował 3 wersje uchwały w sprawie ul. Ratajów, które 
chciałby w dniu dzisiejszym przedstawić. 
 
Przewodnicząca Zarządu przedstawiła notatkę ze spotkania z mieszkańcami wraz  
z oczekiwanymi i proponowanymi zmianami w sprawie ul. Ratajów. 
 
Uczestniczący w sesji mieszkańcy również zabrali głos w tej sprawie. Pojawił  
się również wniosek, by tę uchwałę odłożyć w czasie i przeprowadzić konsultacje.  
 
Jeden z Radnych stwierdził, że konsultacje już się odbyły i uchwała powinna być dalej 
procedowana.  
 
Przewodniczący Rady Osiedla zaprezentował 3 różne projekty uchwał, tj.: 1) zniesienie 
znaku i przesunięcie wysepek na odcinek bez chodników, 2) przesunięcie znaku  
na krzyżówkę Jasienicy/Ratajów oraz postawienie znaku zakazu skrętu w prawo  
na skrzyżowaniu ul .Jasienicy/Będzińskiej (od strony wjazdy z  ul. Ratajów),  a także 
przesunięcie wysepek na odcinek bez chodników, 3) zniesienie znaku, wysepek  
i wszystkich zakazów skrętu, a następnie przeprowadzenie konsultacji społecznych  
by ten odcinek bez chodników odpowiednio zabezpieczyć.  
 
Radni po burzliwej dyskusji większością głosów wybrali pod głosowanie projekt 
uchwały przesuwający znak na odcinek ul. Ratajów / ul. Jasienicy. 
 
W wyniku głosowania 11 głosów „za”, 2 „wstrzymujących” uchwała przesuwająca znak 
została podjęta. 
 

i) Uchwała nr XX/130/22 w sprawie podjęcia czynności poprawiających bezpieczeństwo 
na ulicy Ratajów. Wnioskodawca uchwały, poinformował, iż w związku z ewentualnym 
zdjęciem znaku, aby zabezpieczyć mieszkańców Ratajów przed nadmierną prędkością 
pojazdów, proponuje już teraz podjąć uchwałę w sprawie ewentualnych progów 
zwalniających. Uchwała została podjęta głosami 11 Radnych „za”, „wstrzymało” się  
2 Radnych. 

 
j) Uchwała nr XX/131/22 w sprawie poprawy bezpieczeństwa na drogach 

współdzielonych przez pieszych, rowerzystów i samochody. Po wycofaniu tej uchwały 
z poprzedniej sesji, aktualna wersja została poddana pod głosowanie. Uchwała została 
podjęta głosami 12 „za” i 1 „wstrzymujący się”. 
 

Ad 4. Sprawy bieżące. 
ZZM zwrócił się z wnioskiem o wskazanie 2 osób, które będą opiniować wycinki drzew na osiedlu 
poprzez system informatyczny. Wskazane zostały Radne: Zofia Czarna i Agnieszka Dusza. 
Radni jednogłośnie poparli w/w osoby. 
 
10-11 grudnia odbędzie się Osiedlowy Kiermasz Świąteczny, który jest inicjatywą osiedlową 
realizowaną kolegialnie przez radnych i mieszkańców. Ze środków rady osiedla zostaną zakupione 
światełka do jego dekoracji. Pomysł kiermaszu zrodził się podczas spotkań Akademii Liderów 
Lokalnych jako działanie animacyjne środowiska lokalnego, inicjujące i utrwalające integrację 
społeczności lokalnej, pogłębiające jej lokalną tożsamość, propagując jednocześnie ideę 
wolontariatu, pracy społecznej. Zyskał aprobatę zarządu Rady Osiedla - Zofia Czarna była jedną  
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z uczestniczek spotkań akademii, jak również mieszkańców i radnych osiedlowych.  Jego realizację 
rozpoczęto po październikowej Sesji Rady Osiedla, gdy 8 radnych wypowiedziało się za organizacją 
oraz zadeklarowało pomoc – część w organizacji, pozostali podczas kiermaszu. Jego organizację 
wspiera SP23 wraz z gronem pedagogicznym oraz wolontariuszami. Kiermasz będzie realizował 
również cel charytatywny. Do kiermaszu dołączył się m.in. ksiądz proboszcz wojszyckiej parafii wraz 
z grupami parafialnymi oraz wielu mieszkańców. Cel charytatywny wsparli m.in. sponsor 
autorskich kubków z aromatyczną herbatą, twórczyni grafik na kubki, kierowniczka sklepu Hermes, 
przewodniczący Rady Mieszkańców Siechnic. Zapraszamy wszystkich do przyjścia, a kto może,  
do pomocy.  
  
Ad 5. Wnioski i interwencje mieszkańców. 

- Wniosek mieszkańców ul. Oboźnej o wydzielenie jednej strony chodnika na miejsca parkingowe. 
Zorganizowane zostanie spotkanie z mieszkańcami i Strażą Miejską w tej sprawie. 
 

- Wniosek o montaż dodatkowych zabezpieczeń i przejścia dla pieszych przy ul. Wierzyńskiego 
(Klasztorna).  
Przewodniczący Rady Osiedla zgłosił swoją osobę do rozeznania tematu w urzędach. Radni 
jednogłośnie poparli takie rozwiązanie. 

 
- Wniosek mieszkańca o usunięcie pojazdu stojącego parę lat przy Parku Wojszyckim. 

Przewodniczący Rady Osiedla poinformował Straż Miejską o konieczności zabrania wraku, dostał 
już informację, że SM zajęła się tym zagadnieniem. 
 
Ad 6. Zapytania radnych i wolne wnioski. 
 
Ad 7. Wnioski dotyczące protokołu z poprzedniej sesji i jego przyjęcie. 
Nie zgłoszono poprawek do protokołu z poprzedniej sesji.  
Protokół nr 19 przyjęto jednogłośnie – przez 12 Radnych (2 w chwili głosowania nieobecnych). 
 
Ad 8. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady Osiedla zakończył obrady. 
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Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Wnioski o zmianę porządku obrad (3 wnioski). 
3. Uchwała nr XX/124/22 w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania zadania 

społecznego w roku 2022 pn. 
4. Uchwała nr XX/125/22 w sprawie rozpoczęcia procedury pozyskania gruntów na cele 

budowy nowej placówki szkolno – przedszkolnej na Osiedlu Jagodno.  
5. Uchwała nr XX/126/22 w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej 

w sprawie przeniesienia siedziby Przedszkola nr 111 na ul. Asfaltową 6.  
6. Uchwała nr XX/127/22 w sprawie wyrażenia opinii do propozycji obwodów szkolnych 

zaproponowanych przez Departament Edukacji. 
7. Uchwała nr XX/128/22 w sprawie wyrażenia opinii do propozycji nowej linii 

autobusowej na Osiedlu Wojszyce. 
8. Uchwała nr XX/129/22 w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Ratajów. 
9. Uchwała nr XX/130/22 w sprawie podjęcia czynności poprawiających bezpieczeństwo 

na ulicy Ratajów. 
10. Uchwała nr XX/131/22 w sprawie poprawy bezpieczeństwa na drogach 

współdzielonych przez pieszych, rowerzystów i samochody. 
 


